
 

Referat 

Dato: 18.11.2021 Tid: 

16-18 
Sted: Personalerummet 

Emne: 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedeltagere: Johnny, Gitte, Birte, Tanja, Lisa, Laura, Liva, 

Clara og Anders 
Afbud: Tony, Christina, Mette 
Referent: Anders 

Formål med mødet: 

Bestyrelsesmøde 
 

Forbered:  
Læs: 

Pixiudgave af Stenderup skole ”Ordensregler og 

værdiregelsæt”.  
Sendt i AULA 08/11 i fælles tråd 

Læs:  

Ordensregler  

Sendt i AULA 15/11 

Anvendelse af mødets 

resultat:  
Beslutningsreferat 

 

 

Emne 
Proces 

(hvordan behandler  
vi emnet) 

Tid 
Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Dagsorden Godkendelse 5 min. 
 

2 Elevråd Evt. opfølgning på 

initiativer fra sidste 

møde??? 

20 

min.  

Tilbagemelding:  
Ringetider – eleverne bliver forvirret når klokken 

ringer så tit. 

Nye pauser – det fungerer godt med 5 min ekstra 
i den lille pause. Store elevråd har evalueret.  

Garderober – Det går godt, man kan se gulvet 
nu 

Elevråd: Hvad kan vi give i præmie til den 

bedste garderobe? F.eks en hyggetime m. 

popcorn. 

En ide kunne måske være, at visualisere en 

perfekt garderobe. 
Vedtægter – Sendes rundt til bestyrelsen. 

På juleklippedagen kommer elevrådet rundt og 

præmiere bedst udsmykket klasse 
 

3 Trafiksikkerhed - 

skolebus 

Skolen indstiller, at 

skolebus fremover 

holder på grus 

parkering 

5 

min 

Ønske om at adskille busbørn fra elever der 

bliver afleveret i personbiler. 

Problematisk med grus og kørerspor. Det kan 
muligvis blive et stort mudderhul. 

 

Anders går i tænkeboks ift. at finde den bedste 
løsning. 

 

4 ”Cirkulære om god ro 

og orden” 

Drøftelse af 

pixiudgave 

”ordensregler og 

værdiregelsæt” 

Samt ordensregler. 

20 

min 

”Ordensregler og værdiregelsæt” skifter navn til 

”Værdiregelsæt”:  
Skateboard/løbehjul – Opbevares i cykelskur. 

Parkeringspladsen: Tilføjelse - ”Der henstilles 

til, at parkeringsbåsene benyttes”. 
”Skolepatruljens anvisninger skal følges” 



Diskussion om en ændret holdning blandt 
forældre om en stigende tendens til at tilsidesætte 

regler. 

Punktet er ikke færdigbehandlet. Tages op på 
næste møde. 

 

5 Skoleovertagelse i uge 

11 2022 

Skolen har brug for 

forældrehjælp til at 

holde SFO’en åben i 

2 dage 

10 

min 

Anders skriver til 0-3 klasse forældre. 

Tanja vil gerne hjælpe. 

6 Fra evt. sidste møde Klassekasse: Hvordan håndterer 

vi elever der ikke skal med til 

f.eks Bornholm. Skal 
indbetalinger føres tilbage til 

eleven. 

20 

min 

Elevrådets holdning er, at der ikke refunderes 

indbetalinger, hvis en elev melder fra før tiden. 

Punktet tages op på et bestyrelsesmøde igen.  

7 Orientering om 

trafiksikkerhed i 

skoledistriktet – jf. 

henvendelse fra 

forælder 

Orientering v. Tanja 15 

min 

Tanja orienterer bestyrelsen om arbejde med 

Traffiksikkerhed-rundering i Bråskov, Bjerre 
og Stenderup. Landbetjenten og 

borgerforeninger deltog. 

Ønsker: Lys og blink 
Bråskov har efterfølgende fået tre lygtepæle. 

SIM bestyrelse er også inviteret med. 

 
Drøftelse af mulighed for en skolepatrulje der 

regulerer parkeringen ved morgenaflevering. 

Punktet tages op på et bestyrelsesmøde igen. 

8 Valg til skolebestyrelse Planlægning af valg 

til foråret. 

Tanja genopstiller 

ikke. 

Forslag 6 ell. 7 

marts?? 

15 

min 

Bestyrelsen er opsøgende ift. at finde 

kandidater. 

Tanja genopstiller ikke, Johnny genopstiller 

Lisa genopstiller, Mette (suppleant)? og Tony 
(suppleant)? Samt Christina?? 

 

Valgaften med bespisning (valgflæsk) 
Elevrådet vil gerne stå for børnepasning 

Kampangevideo om opstilling. (Lisa og Tanja) 

 
Valg til bestyrelsen – 10 maj. 

8 Evt.  10 

min 

Forplejning.  

 
Kommende møder 
 
16-12 – Evaluering af konvertering af uuv. Til to-lærer ordning, ordensregler, busparkering, mere tid til 
elevråd,  
27-01: Gå-bus, Drøftelse af mulighed for en skolepatrulje der regulerer parkeringen til morgenaflevering.(Lisa) 

03-03 
19-05 
16-06 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 


